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     Byskovskolen d. 13. december 2023 

 

 

 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 12. december, kl. 18:30 – 21:00 

 Afd. Asgård  

 
 

Ordstyrer: Stine 

Afbud:  

 

 

Dagsorden 

Nr. Punkt  Indhold   Referat  
1 Godkendelse af 

dagsorden 

 
Dagsorden godkendt 

 

Ny afd.leder Susanne Kerndrup deltog de første 10 minutter for at 

blive præsenteret for bestyrelsen. 

2 Omorganisering af 

Byskovskolen 

Status siden sidst og opfølgende 

spørgsmål 

 

 

Skolechef Jesper Ulrich var inviteret til mødet, med henblik på at 

give tilbagemelding på henvendelsen til Undervisnings- og 

Fritidsudvalget. 

Jesper Ulrich fortalte, at udvalget har sendt anmodningen tilbage til 

skolen, da det er ikke en politisk sag, men en ledelsessag. Derfor er 

der givet et direktørsvar på henvendelsen.  
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Jesper Ulrich pointerede, at Byrådet i 2012 besluttede at lave én 

skole, Byskovskolen, på to matrikler - hhv. afdeling Asgård og 

Benløse. Både administrationen og det politiske udvalg støtter den 

analyse, der er udarbejdet som grundlag for de foreslåede 

forandringer. Jesper Ulrich fremhævede, at skolen har et uindfriet 

potentiale, der skal arbejdes med for at vende de nedadgående 

resultater, dalende trivsel og en alt for høj personaleomsætning 

gennem mange år. 

 

Styrelsesvedtægten fastlægger ikke kriterier for en bestemt opdeling 

på de to matrikler.  

 

Skolebestyrelsen kan udarbejde principper for undervisningens 

organisering (f.eks. holddannelse, pige/dreng fordeling og lign.), 

men den fysiske placering af elever vil være ledelsens beslutning. 

Det er kutyme, at ledelsen drøfter hvordan princippet udmøntes i 

praksis med medarbejdere og bestyrelsen. 

 

Det blev drøftet, hvordan bestyrelsen kan tage hånd om 

kommunikationen og inddragelsen af medarbejdere og forældre i 

arbejdet med strukturændringen. 

 

Det blev drøftet, hvad der er de centrale emner i de henvendelser, 

der er kommet til bestyrelsen og skoleledelsen. 

 

De næste skridt: 

• Ledelsen har møde med LMU 13/12, hvor der startes op på 

procesplan og drøftes medarbejderinddragelse 

• Det skal afklares, hvordan elevrådet kan inddrages 

• Der skal afholdes et åbent forældremøde ultimo januar, hvor 

alle interesserede kan komme. Datoen fastsættes, når der 

ligger datoer for medarbejderinddragelsen. 
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• Der sendes information ud til alle medarbejdere og forældre 

så hurtigt som muligt med svar på det, der ligger fast nu, og 

det, der skal arbejdes med. 

 

Bilag: Brev fra direktør Gitte Løvgreen, med svar på bestyrelsens 

henvendelse til Undervisnings- og Fritidsudvalget. 

 

3 Trivsel på skolen På sidste møde gav skolens ledelse en 

status på trivselsarbejdet og på arbejdet 

med fastholdelse af 

medarbejderressourcer. 

Mulighed for fortsat drøftelse. 

 

 

Udsat 

 

4 Skolebestyrelsens 

fokusområder 

På sidste møde valgte vi trivsel som 

skolebestyrelsens fokusområde med titlen 

”Vores skole” 

Kort oplæg fra formanden om, hvordan vi 

kan arbejde videre med det fokus. 

Udsat 

5 Nyt fra elevrådet 

 

Hvis eleverne deltager på mødet, vurderes 

det fra mødets start om punktet skal 

længere frem på dagsordenen. 

Udsat. Elevrådet deltog ikke. 

6 Nyt fra formanden • Økonomi 

• Brobygning 

• Undervisnings- og 

Fritidsudvalgets 12-12-seminar 

Næstformanden refererede fra møde med Kildeskolen. 

Der er to principper i forhold til Brobygning. Der er brug for at der 

skrives et fælles princip, som er realistiske og giver mening. Det er 

besluttet at ledelserne arbejder sammen om fælles skriv. 

 

7 Nyt fra skoleledelsen 

  

• Økonomi  Den ældste bygning, 64 fløj bliver 60 år til næste år. En elev fra 

1964 har kontaktet skoleleder. Vi skal overveje, hvordan vi kan fejre 

jubilæum. 

8 Eventuelt 

 

  

 

Mødet hævet kl.: 20:58 
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Næste møde:  


